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Antagande av Energiplan 2030

Kommunfullmäktige 2025-02-03

Energiplanen fokuserar inte på energianvändning och energiproduktioni kommunkoncernen, då

detta hanteras i Miljö- och klimatprogram 2023 och miljöredovisningen. Vi saknar åtminstone en

sammanfattning i energiplanen vad kommunkoncernen har för mål och planer.

Vi vill ha en skrivning att kommunenaktivt ska verka för mer vindkraft genom att peka ut

områden somär lämpliga och som kommunen kan acceptera vid en ansökan omtillstånd.I

energiplanen framgar inte om kommunenverkar för att bygga ut egen solkraft dar man har

rådigheteller ser till att få rådighet.

Det saknas en plan för hur kommunen kan arbeta medhållbar energianvändning i
S

stadsbyggnadsprocessen. Inte minst i utbyggnadsskedet.

Det finns heller ingentydlig strategi för att minska transportberoendet av privatbilar utöver

energieffektivisering av fordonen, malet att minska bilberoendet är begränsat till indirekta

åtgärder. Energiplanen påstår felaktigt, citat ”Intermittenta energislag - ej reglerbara och

väderberoende energislag där energi inte kan sparas över långa tidsperspektiv. Exempelvis energi

från sol, vind och vatten.” Detta är ju bara fallet om de inte utgör delar av ett systemför lagring

av energi. Miljöpartiet efterlyser fler innovativa projekt. En ny ackumulatortank, vid

Sandkilsverket, somlagrar varmvatten, har byggts för att klara belastningstoppar utan tillskott av

fossilt bränsle. Men mer kan göras. Det saknas mobilitetslösningar och mer laddinfrastruktur för

att möta ett ökande antal elbilar. Det framgår inte några tydliga planer på andra storskaliga

energikällor.


